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The purpose of this book is to value the economic significance of marine-related activities in France. Each industrial, or
public non-commercial, sector is characterized by key figures relating to annual turnover, value added, employment
and budget. These figures are accompanied with qualitative information on the recent development, current situation
and future perspectives of the sector in terms of markets, employment and technological progress. Public and private
R&D, and the protection of coastal and marine environment are also allowed for. Given the diversity of marine-related
activities, this information aims at enabling the reader to assess their importance from a comparative angle., Le présent
ouvrage a pour but d'évaluer l'importance économique des activités liées à la mer en France. Chaque secteur -
industriel marchand, public non marchand - est caractérisé par des chiffres-clés portant sur le chiffre d'affaires annuel,
la valeur ajoutée, l'emploi, le budget. Ces indicateurs sont accompagnés d'informations qualitatives sur l'évolution
récente, la situation actuelle et les perspectives du secteur : marchés, emplois, progrès technique. La R&D publique et

privée, ainsi que la protection de l'environnement, sont également prises en compte. Compte tenu de la diversité des activités liées à la mer,
ces informations visent à permettre au lecteur d'en apprécier l'importance sous un angle comparatif.
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